
AlgemeneAfdelingsvergadering der
JongeDemocraten Leiden-Haaglanden

Datum: 12 december 2023
Tijd: 20:00-21:00
Locatie: Landelijk Bureau D66, DenHaag

Technisch Voorzitter: Lennart Droppert
Stem- enNotulencommissie:RonanGoodman

Inhoud
1. Agenda p. 1

2. Bestuursverantwoording p. 2

3. Begroting p. 3

4. Notulen AAV 5 september 2023 p. 4

Voorlopige agenda
19.45-20.00 Inloop

20.00-20.05 Installatie TV en SNC, vaststellen agenda en notulen AAV 6 september

20.05-20.15 Bestuursverantwoording

20.15-20.30 Presentatie Begroting

20.25-20.35 Pauze

20.35-20.50 Moties en voorstellen
20.50-20.55 Afsluiting, decharge voorzitter en SNC

20.55-... Borrel

Opening AAV (20:10)

Installatie Technisch Voorzitter

Per acclimatie aangenomen

Installatie Stem- enNotulencommissie

Per aclimatie aangenomen

Vaststellen agenda

Per aclimatie aangenomen
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Vaststellen notulen AAV 5 september 2021

Per aclimatie aangenomen
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Bestuursverantwoording (XX:XX)
River: Druk bezig geweest, tk verkiezingen erg druk gehad. Reslutaat viel mee, maar we gaan

door.We hebben eenmooie groei leden aantallen. Ondanks verkiezings tegenval groeide

trend.

Leuke trainingen en sprekers gehad, sinterklaas activeit, etc.

Merel heeft er best gedaan op begroting en jaarrekning

Shawrin politiek en secretariaat.

Helaas nog steeds 3 bestuursleden, nog niemand in vizier om er bij te komen.Maar hopelijk

een van de nieuwe leden.

Vragen

Q (David): Nieuwe leden. Vind daar iets mee plaats? Koffiedates?

A (River): Eenmooi lijstje om te verdelen qua afspraken. Voor de activiteiten uitnodigen en dan

meenemen naar de activiteit.
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Voordracht begroting (XX:XX)

Merel:

Inkomsten:

- Twinningmoet van kasco wss niet heel ver weg ivm kosten.

- Zomeroffensief 100 euro verlaagd.

- Overig project subisiedies ook verlaagd 10 a 15%

- Eigen bijdrage zomer enwinter evenemeten verhoogd, als we goedkoper uitkomen gaat de

eigen bijdrage omlaag.

Uitgaven.

- Zaaluur omhoog

- Campagne verhoogd vanwege EP

Kasco advies (david):

(vul hier hun advies in)

Vragen

Q (Stefan): Campagne opgehoogd, wat gaan jullie anders doen?

A (Merel): Iets opgehoogd om het breder kunnen in te zetten vanwege de EP

A (River):We vinden EP belangrijk vandaar watmeer budget.

Stemming begroting (20:17)

Unaniem aangenomen 6/0

Vraag aan bestuur door jongste aanwezige lid
De vraag van het jongste aanwezige lid wordt niet genotuleerd.

Sharwin: Hoe kijkenwe terug op het afgeloepn half jaar enwat gaanwe beter en anders
doen?

River: Tevredenmet communicatie,Wat beter kan is de opkomst op de activeiten, in dec en
nov gedaald, plannenmaken om dat omhoog te krigjen.
Merel: Kon een tijd niet bij de bankrekening, is nu opgelost, geen verdere problemen, hoop
dat dat niet weer gebeurt.
Sharwin: Communicatie ging goed, gaat prima, wat beter kan is de opkomst en promotie en
contact met fracties.

Decharge en afsluiting (20:23)
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